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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:503 Regeringens handlingsplan mot segregation

Regeringen presenterade nyligen en handlingsplan med syfte att minska och 
motverka segregation. Planen innehåller ett brett spektrum av förslag, varav 
vissa, exempelvis ett ökat utbud av ekosystemtjänster, stadsgrönska eller 
energieffektivisering i flerbostadshus, svårligen kan anses ha någon som helst 
effekt på segregationen. 

Planen innehåller inte heller någon djupare analys av varför segregationen tycks 
öka. Ett vetenskapsbaserat angreppssätt torde fordra en sådan analys till att 
börja med, vilken skulle kunna ligga till grund för förslag. Så har uppenbarligen 
inte skett. I planen går att läsa att något har hänt de senaste två decennierna 
vilket fått segregationen att öka, men det går inte att säga exakt vad.

För mig är det ganska uppenbart att migrationen är en starkt bidragande orsak 
till segregationen i Sverige. 

Jag vill därför fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Anser statsrådet att migrationen på något sett bidragit till segregationen i 
Sverige, och kommer statsrådet att göra något för att undersöka hur det 
sambandet ser ut eller skulle kunna se ut?

………………………………………

Ludvig Aspling (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-24
Besvaras senast
2021-03-10
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


